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VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 
Reģ.Nr.90009114839, Beverīnas iela 3, Valka, Valkas novads, LV-4701, 

 tālr.64722238, e-pasts: novads@valka.lv, www.valka.lv  

 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas 
 

SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2024. gada 17. oktobrī           Nr. 4 
 
Sēde sasaukta pulksten 10:00 

Sēde atklāta pulksten 10:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 

Sēdi vada:   Anda Kušķe – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas priekšsēdētāja 
 
Sēdi protokolē: Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 
deputāti:  Gita Avote – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas priekšsēdētāja 

vietniece 
Unda Ozoliņa – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas locekle 
Andris Dainis – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas loceklis 
Sandra Pilskalne – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas  
Baiba Karpova – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas locekle 

Agnis Birkavs – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas loceklis 

Anita Lotiņa – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas locekle 

   Dace Bašķe – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas locekle 

 

Sēdē nepiedalās:  Guntis Albergs – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas loceklis - 

darbnespēja 

Vents Armands Krauklis – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas 
loceklis – piedalās RACA pasākumā Dobelē 

 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 

Valdis Šaicāns – Izpilddirektors 
Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja  
Aleksandrs Golubovs – Juridiskās nodaļas vadītāja p.i. 
Inguna Medne – Izpilddirektora palīdze (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā)  
Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Arita Ārgale – Personāla nodaļas vadītāja  

Natālija Dubrovska – Sociālā dienesta vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 
Toms Simtiņš – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Līga Tetere – Valkas novada Centrālās bibliotēkas direktore  

Andra Everte – pašvaldības sekretāre (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

mailto:novads@valka.lv
http://www.valka.lv/
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Rolands Rastaks – Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs 
Pēteris Pētersons – Ērģemes un Kārķu pagasta pārvaldes vadītājs 
Raivis Graņics - Sporta un jaunatnes lietu daļas vadītājs 

Inese Kāposte – Valkas novada Bērnu – jaunatnes sporta skolas direktore 

Romina Meļņika – Jaunatnes lietu speciāliste 
Mārtiņš Birnis – J.Cimzes Valkas Mūzikas skolas direktors 
Sniedze Ragže – Valkas mākslas skolas direktore 
Kristīne Ganiņa – Valkas novada Bērnu un jauniešu centra "Mice" direktore 

 
Uzaicināts: Futbola federācijas pārstāvis H.Gudermanis 
 
Darba kārtība: 

1. Par sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

2. Par aktuālo situāciju, uzsākot mācību gadu, Profesionālās ievirzes izglītībā Valkas novadā 

3. Par aktuālo situāciju, uzsākot mācību gadu; - Valkas novada Bērnu-jaunatnes sporta skolā; - 
Valkas mākslas skolā; - J.Cimzes Valkas Mūzikas skolā; - Valkas novada Bērnu un jauniešu centrā 
"Mice" 

4. Par darbu ar jaunatni Valkas novadā 

5. Par grozījumiem Valkas novada Bērnu un jauniešu centra “Mice” nolikumā 

6. Par grozījumu Valkas Mākslas skolas nolikumā 

7. Par grozījumu Ērģemes pamatskolas nolikumā 

8. Par grozījumu J.Cimzes Valkas Mūzikas skolas nolikumā 

9. Par grozījumu Valkas novada Bērnu – jaunatnes sporta skolas nolikumā 

10. Par grozījumu Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas nolikumā 

11. Par grozījumu Valkas pirmsskolas izglītības iestādes nolikumā 

12. Par futbola laukuma uzturēšanu 

13. Par finansiālo atbalstu Valkas badmintona klubam LOTOSS 

14. Par finansiālu atbalstu sporta klubam "Petanks Ērģeme" 

15. Par neformālās izglītības programmu atļauju izniegšanas kārtību Valkas novadā 

16. Par Valkas novada kultūras nozares pārvaldības reorganizāciju 

17. Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu „Grozījumi Valkas novada pašvaldības 
2024.gada 4.jūlija saistošajos noteikumos Nr.16 „Valkas novada pašvaldības nolikums”” projekta 
nodošanu sabiedriskā viedokļa sniegšanai 

18. Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2024.gada 25.janvāra lēmuma Nr.11 “Par 
Valkas novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšanu” (protokols 
Nr.2, 10.§) 22., 25.pielikumā 

19. Par IKSJ nodaļas atbildībā esošajiem ESF projektiem 

20. Par valsts mērķdotāciju pedagogu darba samaksai 2024.gada septembris - decembris 

21. Par braukšanas izdevumu kompensēšanas kārtību Valkas novada izglītības iestāžu 
izglītojamajiem 

22. Par Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas salidojumu 2025.gadā (darba grupa, dalības maksa, budžets 
u.c. jautājumi) 

 
Iesniegti priekšlikumi:  

U.Ozoliņas priekšlikums izņemt no darba kārtības 17.punktu "Par Valkas novada pašvaldības saistošo 
noteikumu „Grozījumi Valkas novada pašvaldības 2024.gada 4.jūlija saistošajos noteikumos Nr.16 
„Valkas novada pašvaldības nolikums”” projekta nodošanu sabiedriskā viedokļa sniegšanai”. 

U.Ozoliņa paskaidro, ka nolikumā ir iekļauti punkti, par kuriem iepriekš nav runāts un apspriests, ierosina 
sasaukt Apvienoto komiteju, kurā varētu šos jautājumus apspriest. 
Notiek diskusija. 
Komitejas priekšsēdētāja A.Kušķe aicina balsot par priekšlikumu. 

"PAR" -  
6 (Andris Dainis, Baiba Karpova, Anda Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, 
Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  3 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs) 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts 
 
Sēdes vadītāja A.Kušķe ierosina sasaukt Apvienoto komiteju tuvākajā laikā. Notiek diskusija par 
iespējamo komitejas datumu. Tiek piedāvāts to rīkot  21.oktobrī pulksten 15:00. 
 

 
1.§ 

Par sēdes darba kārtības apstiprināšanu 
______________________________________________________ 

 
Ziņo A.Kušķe. 
Komitejas priekšsēdētāja A.Kušķe aicina balsot par precizēto darba kārtību. 

"PAR" -  
9 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Baiba Karpova, Anda 
Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J : apstiprināt komitejas darba kārtību. 

1. Par sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

2. Par aktuālo situāciju, uzsākot mācību gadu, Profesionālās ievirzes izglītībā Valkas novadā 

3. Par aktuālo situāciju, uzsākot mācību gadu; - Valkas novada Bērnu-jaunatnes sporta skolā; - 
Valkas mākslas skolā; - J.Cimzes Valkas Mūzikas skolā; - Valkas novada Bērnu un jauniešu centrā 
"Mice" 

4. Par darbu ar jaunatni Valkas novadā 

5. Par grozījumiem Valkas novada Bērnu un jauniešu centra “Mice” nolikumā 

6. Par grozījumu Valkas Mākslas skolas nolikumā 

7. Par grozījumu Ērģemes pamatskolas nolikumā 

8. Par grozījumu J.Cimzes Valkas Mūzikas skolas nolikumā 

9. Par grozījumu Valkas novada Bērnu – jaunatnes sporta skolas nolikumā 

10. Par grozījumu Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas nolikumā 

11. Par grozījumu Valkas pirmsskolas izglītības iestādes nolikumā 

12. Par futbola laukuma uzturēšanu 

13. Par finansiālo atbalstu Valkas badmintona klubam LOTOSS 

14. Par finansiālu atbalstu sporta klubam "Petanks Ērģeme" 

15. Par neformālās izglītības programmu atļauju izniegšanas kārtību Valkas novadā 

16. Par Valkas novada kultūras nozares pārvaldības reorganizāciju 

17. Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2024.gada 25.janvāra lēmuma Nr.11 “Par 
Valkas novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšanu” (protokols 
Nr.2, 10.§) 22., 25.pielikumā 

18. Par IKSJ nodaļas atbildībā esošajiem ESF projektiem 

19. Par valsts mērķdotāciju pedagogu darba samaksai 2024.gada septembris - decembris 

20. Par braukšanas izdevumu kompensēšanas kārtību Valkas novada izglītības iestāžu 
izglītojamajiem 

21. Par Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas salidojumu 2025.gadā (darba grupa, dalības maksa, budžets 
u.c. jautājumi) 

 
 

2.§ 
Par aktuālo situāciju, uzsākot mācību gadu, Profesionālās ievirzes izglītībā Valkas novadā 
___________________________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot informāciju, R.Rastaks. 
R.Rastaks informē par profesionālās ievirzes iespējām Valkas novadā, par izmaiņām šajā jomā. 
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Komitejas locekļi informāciju pieņēma zināšanai. 
 
 

3.§ 
Par aktuālo situāciju, uzsākot mācību gadu Valkas novada Bērnu-jaunatnes sporta skolā, Valkas 
mākslas skolā, J.Cimzes Valkas Mūzikas skolā, Valkas novada Bērnu un jauniešu centrā "Mice" 

_____________________________________________________________________________ 
 
Ziņo, J.Cimzes Valkas mūzikas skolas direktors M.Birnis. 
M.Birnis informē par darbinieku skaitu mūzikas skolā, par programmu skaitu, audzēkņu skaitu. Kopumā 
audzēkņu skaits samazinājies, ko var izskaidrot ar Covida laiku. Prioritāte nākamajā gadā ir sadarbība ar 
vecākiem, un audzēkņu skaita palielināšana. Kā izaicinājumu un problēmu direktors norāda – pedagogu 
trūkumu, pedagogu novecošanos un jauno pedagogu apmācīšana. Materiāli tehniskais resurss iespēju 
robežās tiek atjaunots. 
Ziņo, Valkas mākslas skolas direktore S.Ragže. 
S.Ragže informē, ka audzēkņu skaits ir atgriezies pirmskovida līmenī, ir piecas studijas. Valkas mākslas 
skolas darbus izstāda kaimiņu novados, skolēni piedalās konkursos, informē par sasniegumiem. 
Izaicinājumi – jaunā programma, kā arī jāmaina materiāltehniskā bāze. S.Ragže norāda, ka skolai ir 
piesaistīti gados jauni pedagogi, kas ir aktuāli. 
Ziņo, Valkas novada Bērnu-jaunatnes sporta skolas direktore I.Kāposte. 
I.Kāposte aicina iesaistīties Kahoot interaktīvajā aptaujā, ar kuras palīdzību direktore iepazīstina ar sporta 
skolas sasniegumiem un ikdienu. 
Ziņo, Valkas novada Bērnu un jauniešu centra “Mice” direktore K.Ganiņa. 
K.Ganiņa klātesošos iepazīstina ar sagatavoto prezentāciju. 
Komitejas locekļi informāciju pieņēma zināšanai. 
 
 

4.§ 
Par darbu ar jaunatni Valkas novadā 

_________________________________________________________ 
 
Ziņo, R.Meļnika  
R.Meļņika informē par darbu ar jaunatni, virzieniem kā strādā, demonstrējot sagatavoto prezentāciju. 
Komitejas locekļi informāciju pieņēma zināšanai. 

 
 

5.§ 
Par grozījumiem Valkas novada Bērnu un jauniešu centra “Mice” nolikumā 

______________________________________________________________________ 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
R.Rastaks informē, ka grozījumi saistīti ar juridiskās adreses maiņu. Jāprecizē vēl 10.punkts jaunā 
redakcijā, jo iekļauta jaunā terminoloģija.   
A.Kušķe aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

"PAR" -  
9 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Baiba Karpova, Anda 
Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Valkas novada Bērnu un 

jauniešu centra “Mice” nolikumā" 

 
 

6.§ 
Par grozījumu Valkas Mākslas skolas nolikumā 

__________________________________________________________ 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
A.Kušķe aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 
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"PAR" -  
9 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Baiba Karpova, Anda 
Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumu Valkas Mākslas skolas 

nolikumā" 

 
 

7.§ 
Par grozījumu Ērģemes pamatskolas nolikumā 

_________________________________________________ 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
A.Kušķe aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

"PAR" -  
9 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Baiba Karpova, Anda 
Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumu Ērģemes pamatskolas 

nolikumā" 

 
 

8.§ 
Par grozījumu J.Cimzes Valkas Mūzikas skolas nolikumā 

________________________________________________________ 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
A.Kušķe aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

“PAR” -  
9 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Baiba Karpova, Anda 
Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu “Par grozījumu J.Cimzes Valkas Mūzikas 

skolas nolikumā” 

 
 

9.§ 
Par grozījumu Valkas novada Bērnu – jaunatnes sporta skolas nolikumā 
____________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
A.Kušķe aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

“PAR” -  
9 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Baiba Karpova, 
Anda Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu “Par grozījumu Valkas novada Bērnu – 

jaunatnes sporta skolas nolikumā” 
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10.§ 

Par grozījumu Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas nolikumā 
____________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
A.Kušķe aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

“PAR” -  
9 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Baiba Karpova, Anda 
Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu “Par grozījumu Valkas Jāņa Cimzes 

ģimnāzijas nolikumā” 

 
 

11.§ 
Par grozījumu Valkas pirmsskolas izglītības iestādes nolikumā 

____________________________________________________________________ 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
A.Kušķe aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

“PAR” -  
9 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Baiba Karpova, Anda 
Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu “Par grozījumu Valkas pirmsskolas izglītības 

iestādes nolikumā” 

 
 

12.§ 
Par futbola laukuma uzturēšanu 

____________________________________________ 
 
Ziņo, izklāstot piedāvājuma saturu, R.Graņics. 
Debatē: H.Gudermanis, G.Avote, V.Šaicāns, I.Grandava, U.Ozoliņa, A.Golubovs. 
R.Graņics izklāsta, ka Futbola federācija ir gatava uzņemties futbola laukuma uzturēšanu par atbilstošu 
samaksu. 
Uzstājas Futbola federācijas pārstāvis par futbola infrastruktūras jautājumiem H.Gudermanis, informējot, 
ka noslēgts sadarbības līgums ar pašvaldību par futbola laukuma seguma iegādi, ieklāšanu un nomu. 
Futbola federācija ir līdzfinansējusi futbola laukuma seguma ieklāšanu. Laukuma uzturēšana šobrīd ir 
uzticēta pašvaldībai, taču dabā šis modelis nestrādā. Futbola federācija piedāvā uzņemties galvenās 
laukuma kopšanas funkcijas uz sevi, tas ir, specializētās tehnikas tīrīšanai nodrošināšana, gumijas 
granulu iegāde un papildināšana. Piedāvātā līguma ilgums varētu būt 8 gadi. Uzturēšanas izmaksas no 
6-7 tūkstoši gadā, neiekļaujot ikdienas izmaksas. Tālākā sadarbība varētu būt tāda, ka pašvaldība maksā 
nomas maksu 500-600 EUR mēnesī, kas nodrošina galveno apkopes funkciju veikšanu laukumā. 
R.Graņics izsakās, ja šo funkciju uzņemas federācija, tad tā būs kvalitāte par padarīto darbu. Pašvaldībā 
nav speciālisti, kas varētu šo funkciju veikt.  
G.Avote uzskata, ka jāatbalsta šis priekšlikums, lai segums kalpotu ilgāk.  
R.Graņics jautā, kāda būs galējā summa un, vai šo var darīt no nākamā gada, uz ko H.Gudermanis atbild 
apstiprinoši, kā arī precizēs izmaksas tieši esošajam laukumam, pēc laukuma apsekošanas. 
V.Šaicāns vērš uzmanību uz to, ka būtu jābūt tāmei, kur būtu norādīti obligāti veicamie darbi un, kādos 
termiņos tiks darbi veikti.  
I.Grandava paskaidro, ka pašvaldība nevar apstiprināt trešās personas nomas maksu. Ierosina iekļaut 
nākamā gada budžetā un šis nebūs domes lēmums. Jautājums būtu jāvirza uz Finanšu komiteju par 
nepieciešamās summas iekļaušanu budžetā.  
U.Ozoliņa lūdz federācijai iesniegt precizētu tāmi konkrētajam futbola laukumam.  
A.Kušķe aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā. 
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"PAR" -  
9 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Baiba Karpova, Anda 
Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J :  

1. Konceptuāli atbalstīt nepieciešamās summas iekļaušanu 2025.gada budžetā. 

2. Lūgt LFF iesniegt precizētu tāmi un veikt noslēgtā līguma grozījumus. 

3. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

 
 

13.§ 
Par finansiālo atbalstu Valkas badmintona klubam LOTOSS 

_____________________________________________________ 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
R.Rastaks papildina, ka budžetā ir nepieciešamā summa un iepriekš visiem tika piešķirts EUR 300. 
A.Kušķe aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā. 

"PAR" -  
9 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Baiba Karpova, Anda 
Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par finansiālo atbalstu Valkas badmintona 

klubam LOTOSS", piešķirot 300 EUR un lēmuma projektu virzot 
izskatīšanai Finanšu komitejā 

 
 

14.§ 
Par finansiālu atbalstu sporta klubam "Petanks Ērģeme" 

_________________________________________________________________ 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
A.Kušķe aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā. 

"PAR" -  
9 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Baiba Karpova, Anda 
Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par finansiālu atbalstu sporta klubam 

"Petanks Ērģeme"" un lēmuma projektu virzot izskatīšanai Finanšu 
komitejā 

 
 

15.§ 
Par neformālās izglītības programmu atļauju izniegšanas kārtību Valkas novadā 

_____________________________________________________________ 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
R.Rastaks paskaidro, ka noteikumi tika apstiprināti 2010.gadā un tajos ir lietota cita terminoloģija, kā arī 
jaunajos noteikumos ir pielietota cita kārtība. 
U.Ozoliņa ierosina atļauju izsniegšanu deleģēt nodaļai. 
Notiek diskusija. 
A.Kušķe aicina balsot, veicot precizējumus noteikumos un jautājumu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

"PAR" -  
9 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Baiba Karpova, Anda 
Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par neformālās izglītības programmu 

atļauju izniegšanas kārtību Valkas novadā" 

 
Pulksten 11:48, ņemot vērā to, ka vēl jāizskata 6 darba kārtības jautājumi, sēdes vadītāja A.Kušķe 
ierosina pārtraukt komitejas sēdi uz 40 minutēm. 
A.Kušķe aicina balsot par sēdes pārtraukumu līdz pulksten 12:30. 

"PAR" -  5 (Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Anda Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa) 

"PRET" -  4 (Gita Avote, Andris Dainis, Baiba Karpova, Sandra Pilskalne) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts 
 
Pārtraukums 11:50 – 12:30 
 
2.daļa 

16.§ 
Par Valkas novada kultūras nozares pārvaldības reorganizāciju 

____________________________________________________________ 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, V.Šaicāns. 
Debatē: U.Ozoliņa, A.Kušķe, G.Avote, I.Grandava, R.Rastaks, P.Pētersons. 
Deputāte B.Karpova un S.Pilskalne paziņo, ka diskusijās un balsošanā par šo jautājumu nepiedalās. 
V.Šaicāns informē, ka ir notikušas 3 darba grupas sanāksmes, turpinot iepazīstina ar kultūras nozares 
modeļu prezentāciju. V.Šaicāns uzsver aktuālākās problēmas – pasākumu pārklāšanās, trūkst atbildīgā 
darbinieka par pasākumiem un komunikācijas savā starpā.  
U.Ozoliņa precizē, ka šīs problēmas attiecināmas uz liela izmēra pasākumiem, izsaka viedokli par tautas 
namu pievienošanu pie Kultūras nama, tas mazinās tautas namu vadītāja atbildību.  
Notiek diskusija. 
G.Avote aicina izlemt starp 3 modeļiem, uz kuru modeli pašvaldība virzīsies. 
U.Ozoliņa jautā, vai ir skaidrs kādi ir plusi un mīnusi katrā no modeļiem, vai ir SWID analīze veikta. 
Notiek diskusija par Tūrisma informācija biroja iekļaušanu Kultūras pārvaldē. 
I.Grandava informē par ietekmi uz budžetu, izveidojot jaunu iestādi. 
Notiek diskusija. 
A.Kušķe informē par kopējo darba grupas darba noskaņu. 
G.Avote aicina izlemt par vienu modeli. 
I.Grandava ierosina virzīt šo jautājumu uz Apvienoto komiteju. 
A.Kušķe ierosina izpilddirektoram apkopot un izveidot SWID analīzi un pirmdien Finanšu komitejā 
izskatam šo jautājumu. 
A.Kušķe aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai Apvienotās komitejas sēdē. 

"PAR" -  
7 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Anda Kušķe, Anita 
Lotiņa, Unda Ozoliņa) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  
2 (Baiba Karpova - Nepiedalās balsojumā, Sandra Pilskalne - Nepiedalās 
balsojumā) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Valkas novada kultūras nozares 

pārvaldības reorganizāciju" un virzīt izskatīšanai Apvienotās komitejas 
sēdē. 

 
17.§ 

Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2024.gada 25.janvāra lēmuma Nr.11 “Par 
Valkas novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšanu” 

(protokols Nr.2, 10.§) 22., 25.pielikumā 
__________________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
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R.Rastaks papildina, ka sakarā ar neskaidrībām ar valsts budžeta veidošanu, nepieciešams palielināt 
slodzes pirmskolas apmācībā, kā arī otrā sarakstā palielināt treneriem slodzes līdz 0,6. 
A.Kušķe aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

"PAR" -  
9 (Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Andris Dainis, Baiba Karpova, Anda 
Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Valkas novada 
pašvaldības domes 2024.gada 25.janvāra lēmuma Nr.11 “Par Valkas 

novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu 
apstiprināšanu” (protokols Nr.2, 10.§) 22., 25.pielikumā" 

 
 

18.§ 
Par IKSJ nodaļas atbildībā esošajiem ESF projektiem 

_____________________________________________________ 
 
Ziņo, R.Rastaks.  
R.Rastaks informē par nodaļas atbildībā esošajiem 6 projektiem. 
Komitejas locekļi informāciju pieņēma zināšanai. 

 
 

19.§ 
Par valsts mērķdotāciju pedagogu darba samaksai 2024.gada septembris - decembris 

__________________________________________________________ 
 
Ziņo, R.Rastaks.  
R.Rastaks skaidro, kā tiek sadalīti līdzekļi pedagogiem no valsts mērķdotācijas. 
Komitejas locekļi informāciju pieņēma zināšanai. 

 
 

20.§ 
Par braukšanas izdevumu kompensēšanas kārtību Valkas novada izglītības iestāžu 

izglītojamajiem 
___________________________________________________________ 

 
Ziņo, P.Pētersons.  
Debatē: R.Rastaks, U.Ozoliņa. 
P.Pētersons izsakās, ka esošajos noteikumos ir neskaidri atrunāts, uz kādām tieši izglītības iestādēm 
skolēnam tiek apmaksāta braukšana, vai tikai uz izglītības iestādi, vai arī uz interešu izglītības iestādi. 
Tāpēc P.Pētersona priekšlikums ir apmaksāt tikai vienu ceļu turp un vienu ceļu atpakaļ dienā. 
R.Rastaks ierosina veikt precizējumus noteikumos. 
Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J :  

1. Iesniegt darba kārtības jautājumu “Par braukšanas izdevumu kompensēšanas kārtību Valkas 
novada izglītības iestāžu izglītojamajiem” izskatīšanai Finanšu komitejā. 

2. Uzdot Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājam sagatavot lēmuma projektu.  
 

 
21.§ 

Par Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas salidojumu 2025.gadā (darba grupa, dalības maksa, budžets 
u.c. jautājumi) 

__________________________________________________________________ 
 
Ziņo, A.Kušķe.  
A.Kušķe informē, ka plānotais pasākums notiks 2025.gada 2.augustā. Skolas kolektīva vēlme ir, lai šie ir 
visas pilsētas svētki, tāpēc skolā ir izveidotas darba grupas. Darba grupās ir radušies jautājumi. Aicina 
iesaistīties šajās darba grupās dažādas nozares cilvēkus, kas palīdzētu organizēt. 
B.Karpova atgādina, ka arī Ērģemes skolā šajā laikā ir skolas salidojums. 
I.Grandava ierosina visām darba grupām ieskicēt izdevumu tāmi. 



10 
 

A.Kuške izsakās par iespējamo dalības maksu, kas būtu, ja tikai uz salidojumu, tad EUR 5, ja dodas arī 
uz koncertu, tad EUR 7. Notiek diskusija par to, ka to varētu organizēt. I.Grandava atgādina, ka dalības 
maksas noteikti ir jāapstiprina domei. Turpinot jautā par lielajiem āra ekrāniem, uz ko saņem atbildi, ka 
iepriekš tos nodrošināja uzņēmējs. Tiek uzdots jautājums par ziedojumiem, kā to organizēt. A.Kušķe jautā 
par ēdināšanas nodrošināšanu un nakšņošanas iespējām pilsētā. 
Komitejas locekļi informāciju pieņēma zināšanai. 
 
A.Kušķe jautā par Ētikas komisijas un nolikuma izstrādi par ko tika runāts 15.augusta komitejā, kā arī par 
Ukrainas delegācijas vizīti. Turpinot jautā, kas notiek ar R.Graņica amata vietu, uz ko V.Šaicāns atbild, 
ka Sporta un jaunatnes daļas vadītājs ir izbeidzis darba attiecības ar pašvaldību. V.Šaicāns izsakās, ka 
iespējams, ka šīs amata pienākumus var sadalīt starp citiem darbiniekiem. G.Avote izsakās, ka vairākās 
vietās ir sporta organizatori, jautā vai tik daudz ir vajadzīgi un, vai nebūtu lietderīgi sadalīt pienākumus 
starp šiem darbiniekiem. U.Ozoliņa ierosina uz nākamo komiteju sagatavot kopējo pārskatu par sporta 
speciālistu kompetencēm. 
 
 
Sēde slēgta plkst. 14:41 
 
Sēdes vadītājs        Anda Kušķe 
 
 
 
Protokolēja       Ilva  Asejeva 


